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PROCES VERBAL 

al şedinţei ordinare din data de 25 aprilie 2023 a 

Consiliului Local al oraşului Copşa Mică 

 

Dl Secretar general: Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 222/2023 a primarului oraşului 

Copşa Mică. Constat că sunt prezenţi 14 consilieri din 15, deci şedinţa este statutară. Lipseşte 

domnul Tăpălagă Nicolae-Bogdan. Publicitatea şedinţei s-a făcut prin afişare la sediul Primăriei 

oraşului Copşa Mică şi prin postare pe pagina de internet. Supun spre aprobare procesul verbal al  

şedinţei ordinare din 28 martie 2023 şi procesul verbal al şedinţei extraordinare din 15 martie 2023. 

 Procesele verbale sunt aprobate cu unanimitate de voturi. Proiectele de hotărâri propuse 

pentru şedinţa de astăzi sunt însoţite de avizele comisiilor de specialitate. Dl Mátéfi Rezső propune 

diverse. Se supune la vot ordinea de zi. Ordinea de zi este votată cu unanimitate de voturi. 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea deplasării primarului oraşului Copşa Mică în 

Republica Moldova, în perioada 27-29 aprilie 2023 

 

Dl Mátéfi Rezső: Numai primarul merge, singur? 

Dl Secretar general: Da, primarul, singur.  

Dl Mátéfi Rezső: Acolo se discută despre oameni de afaceri, nu merge nici un om de afaceri, 

merge doar primarul, de ce? De ce nu aţi băgat un om de afaceri, pe cineva, un reprezentant al 

oamenilor de afaceri.  

Dl Pop Florentin: Este contact. 

Dl Mátéfi Rezső: Contact, ce contact? Iar e un concediu pentru primar. 

Dl Comiza Cornel: Haideţi, nu poate fi un cocediu. 

Dl Muntean Vasile: Cum a fost în Germania, a venit să ne spună?  Eu ştiu ce s-a întâmplat în 

Germania. 

Dl Mátéfi Rezső: Nu, nici nu ştim dacă a fost. 

Dl Muntean Vasile: A fost, numai chiar că a lămurit contractul cu consiliul cimitirului pe 10 ani. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 9 voturi pentru, 4 voturi 

împotrivă (dl Secelean Nicolae, dl Costea Cristian, dl Mátéfi Rezső, dl Muntean Vasile) şi 1 

abţinere (dl Butuc Titi-Nicu). 

 

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2023 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuţiilor Comitetului Local pentru Situaţii de 

Urgenţă Copşa Mică privind adaptarea locală la schimbările climatice 

 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

4. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariului de bază pentru şoferul din Cadrul Clubului 

Sportiv Orăşenesc Copşa Mică, începând cu luna mai 2023 

 

Dl Mátéfi Rezső: Cine e şoferul? 

Dl Pop Florentin: Se face concurs. 

Dl Secretar general: S-a făcut. 

Dl Mátéfi Rezső: S-a făcut dar nu s-a auzit. Cine e şoferul? Cine a câştigat concursul? 

Dl Secretar general: Domşa Cristian. 

Dl Mátéfi Rezső: Bravo, aici trebuie să facem o plângere că domnul Domşa, el a făcut şi….. 

Dl Mátéfi Rezső: Şeful transportului din Copşa Mică. 

Dl Comiza Cornel: Nu poate să îşi facă el hârtiile, să îşi facă de examen. 

Dl Mátéfi Rezső: Da mă gândesc, el a dat ce să îi pună sau cum? 
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Dl Muntean Vasile: Ce i-a dat pentru concurs. 

Dl Mátéfi Rezső: Serios? Deci noi aducem şofer pe tractor cu ziua şi el mai ia o jumate de normă, 

adică el nu are timp să îşi facă treaba aici dar mai aducem şofer şi el îşi ia jumate de normă. Cum îi 

asta? 

Dl Comiza Cornel: În weekend. 

Dl Muntean Vasile: Nu numai în weekend, dacă îi meciul de la doi şi el pănă la patru e la program 

poate să meargă? 

Dl Mátéfi Rezső: Lasă, nu-i nimica. Unde a fost publicat? Că acuma centrala e publicată pe 

facebook, cealaltă nu a fost publicată. Postul ăsta nu a fost publicat. Cu femeile de serviciu o fost 

publicat de n-ai treabă. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 10 voturi pentru, 4 voturi 

împotrivă (dl Secelean Nicolae, dl Costea Cristian, dl Mátéfi Rezső, dl Muntean Vasile). 

 

4. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru luna mai 2023 

 

Dl Szekely Ludovic:  Propun preşedinte de şedinţă pe doamna Benicky Camelia. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

DIVERSE 

 

Dl Mátéfi Rezső: S-a votat 80 mii lei, pentru biserică. Cine ştie cât s-a plătit acolo? Cât a fost 

factura? 

Dl Comiza Cornel: Acum nu ştiu dacă poate să îţi dea cineva o cifră exactă. 

Dl Mátéfi Rezső: S-au făcut iar lucrările de primăvară, am văzut pe facebook cum s-a făcut, în 

batjocură. Cine răspunde? Noi suntem consiliul local, oamenii ne-au ales  să avem grijă de banii lor. 

Pe cine luăm la răspundere? 

Dl Comiza Cornel: La ce lucrări te referi? 

Dl Mátéfi Rezső: La vopsitul băncilor, de exemplu. În Târnăvioara vorbim, nu s-au schimbat laţii, 

s-au vopsit cu tuia cu tot. Deci şi-au bătut joc. La noi aici în cartier la fel. Deci dăm o căruţă de bani 

pe aşa ceva în loc să economisim bani şi poate să facă, nu ştiu, E.G.C.L –ul, ajutorul social, ăştia 

care tund iarba, oricine altcineva, dacă aşa arucăm banii. Trebuie văzut, că sunt o căruţă de bani, 

garantez, mult mai mult decât ar trebui şi nu aşa se face dacă tot facem. 

Dl Comiza Cornel: Nu ştiu dacă e gata lucrarea, în totalitate. 

Dl Mátéfi Rezső: Dacă s-a vopsit cu tuia, e gata. 

Dl Comiza Cornel: Domnule Matefi, în fiecare an, şti că ai lucrat şi dumneata, e adevărat, în 

fiecare an astea trebuie făcute, nu că nu trebuie făcute. 

Dl Mátéfi Rezső: Trebuie făcute, dar trebuie făcute ca lumea, eu nu am zis să nu le facă. 

Dl Comiza Cornel: Eu am înţeles problema. 

Dl Mátéfi Rezső: Eu nu am spus să nu se facă, am spus dacă cel care face nu este în stare să facă, 

atunci trebuie să facem cu altcineva. 

Dl Comiza Cornel: Astea în fiecare an trebuie să le menţii, să nu le iei tot noi. 

Dl Mátéfi Rezső: Da, trebuie reparat. 

Dl Comiza Cornel: Care se mai pot repara. 

Dl Mátéfi Rezső: Astea, 55 de bucăţi, sunt o căruţă de bani. Eu nu ştiu de ce nu lucrăm cu omul din 

Copşa, tot el le-a făcut şi trebuie să aducem pe altul din Mediaş ca să preia lucrarea, s-o dubleze, 

da? Ca să ia altul o căruţă de bani şi să o montăm. De ce aruncăm. S-au aruncat, eu garantez, 30 mii 

lei, în plus, pe lucrarea asta cu gardurile. A fost licitaţie? 

Dl Moldovan Vlăduţ: Cele de la biserică? 

Dl Mátéfi Rezső: Da. 

Dl Mărgineanu Mircea: Eu alea ştiu că le-a pus Voinea. 

Dl Mátéfi Rezső: El le-a făcut. El le-a pus dar nu el le-a facturat. 

Dl Pop Florentin: Contrast Publicitate. 

Dl Mátéfi Rezső: Contrast Publicitate. 

Dl Mărgineanu Mircea: Nu ştiu. 
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Dl Mátéfi Rezső: Şi vorbim de 30 mii lei în plus. 

Dl Muntean Vasile: Apropo, cu drumul. Când a lucrat firma pe stradă la mine, a luat bani la 

oameni, la o femeie i-a luat 400 lei şi a venit dirigintele de şantier a zis că nu e bine şi firma a luat 

400 lei. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi nu i-a mai dat banii? 

Dl Muntean Vasile: Nu, măi oameni buni haideţi şi vedeţi. 

Dl Mátéfi Rezső: De ce nu ai zis, eu sunt consilier local, trebuia să scoţi telefonul, să filmezi, aţi 

luat 400 lei, ce s-a făcut mai departe? 

Dl Muntean Vasile: Nu pot să folosesc nici canalizarea, la mine e în jos, a zis ca trebuie să imi fac 

eu pompă. Ce facilitate, plătesc apă, plătesc canal, plătesc curent, ce am câştigat? 

Dl Mátéfi Rezső: Îţi cumperi tu pompă, să ţi-o cumpere ei. 

Dl Muntean Vasile: Oricum nu o să o folosesc. 

Dl Comiza Cornel: Lucrarea e gata, acolo? 

Dl Muntean Vasile: Nu. S-a făcut un lucru foarte slab. 

Dl Comiza Cornel: Nu trebuie recepţionat dacă nu e bun. 

Dl Muntean Vasile: Oamenii au venit la mine, nu vine nimeni să vadă lucrarea. 

Dl Mátéfi Rezső: Când s-au preluat conductele de apă şi de canal, alea vechi, s-au preluat pe 

procese verbale şi acum când s-a făcut controlul în loc de canal de 120 sunt de 70, în loc de 200 

sunt de 150, nu sunt puse toate, ce trebuie legături şi aşa mai departe. Aşa o să se întâmple şi acolo, 

că cineva le preia dar nu răspunde nimeni, fraţilor. 

Dl Comiza Cornel: La fiecare lucrare, când se face există un diriginte de şantier. Din păcate la 

lucrările astea de apă canal, un diriginte a murit. Cu acordul părţilor dirigintele răspunde, în graficul 

lui. 

Dl Mátéfi Rezső: Dar dar cel de la primărie care preia, ce rol are? 

Dl Secretar general: Un lucru vreau să zic aici, lucrarea nu este recepţionată final, despre care zici, 

de apă-canal. 

Dl Mátéfi Rezső: Cum s-a plătit? 

Dl Secretar general: Avem încă garanţia şi suntem în procese, de trei ani ne tot dau în judecată să 

facem recepţia finală şi încă suntem în proces. 

Dl Mátéfi Rezső: Da, şi? 

Dl Secretar general: Şi nu s-a recepţinat final, încă, lucrarea aceea, încă au garanţia la noi. 

Dl Mátéfi Rezső: Da, dar mai trebuie să plătiţi bani? 

Dl Secretar general: Nu. 

Dl Mátéfi Rezső: Păi şi atunci ce îl doare pe ăla? Dacă omul si-a luat banii, cine a plătit? 

Dl Secretar general: Are garanţia şi ne-a dat în judecată să îi dăm garanţia, nu e recepţionată final 

lucrarea. 

Dl Muntean Vasile: Apropo, acolo la mine a zis dacă mergea cel puţin cu un metru, cu conducta 

principală de la canal, mergea în jos, un metru în jos, putea să vină canalul ca lumea. Nu domnule 

cine a făcut proiectul nu l-a interesat. Nu a venit să întrebe pe cineva, la ce nivel eşti?  

Dl Moldovan Vlăduţ: Sile, proiectanţii stau în birou şi fac proiecte, nu vin pe teren. 

Dl Mátéfi Rezső: Dar cine plăteşte proiectul? Noi plătim. 

Dl Muntean Vasile: Sunt numai trei de sus care se pot lega, restul toţi vin cu pompe. A zis chiar un 

specialist care a fost acolo, domnule eu nu am întâlnit de discuţia cu pompele, unde am lucrat nu am 

întâlnit, aici am auzit prima dată. 

 

Dl Szekely Ludovic: Declar şedinţa închisă. 

 

 

Preşedinte de şedinţă                        Secretar General 

Szekely Ludovic                                                   Şerban Dorin 

 


